

华泰财险附加战争除外责任条款

保险合同第一部分第一条“人身损害及财产损失责任”除外责任第（九）项“战争”以及第一部分第三条“医疗费用”除外责任第（八）项“战争”由下述规定替代，并且第一部分第二条“个人权利侵害和广告侵害”第二项除外责任增加下述规定：

本保险不适用于：

战争

因下述原因直接或间接导致、引起的“人身损害”或“财产损失”：

- (1) 战争，包括未宣战的战争和内战；
- (2) 军事力量、政府、主权或使用军事人员或其他当局或机构所采取的军事行动，包括阻止或抵御实际或预期的袭击；或
- (3) 暴动、叛乱、革命、篡权或政府机构为阻止或抵御前述情形而采取的行动。

X120 WAR EXCLUSION

The following exclusion shall replace “Section I, Coverage A – Bodily Injury And Property Damage Liability, Exclusion i. War”, “Section I, Coverage C – Medical Payments, Exclusion h. War” and shall be added to “Paragraph 2., Exclusions of Section I, Coverage B – Personal And Advertising Injury Liability”.

This insurance does not apply to:

War

"Bodily injury" or "property damage", however caused, arising, directly or indirectly, out of:

- (1) War, including undeclared or civil war;**
- (2) Warlike action by a military force, including action in hindering or defending against an actual or expected attack, by any government, sovereign or other authority using military**

personnel or other agents; or

(3) Insurrection, rebellion, revolution, usurped power, or action taken by governmental authority in hindering or defending against any of these.